
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 39 vragen) 
 

 
Datum: 6 januari 2020 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid Maria Stam (fractie: PRO Sliedrecht)  
 
 
Onderwerp: Gevolgen Toeslagaffaire  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 kalenderdagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. 
 
 
Toelichting:  
Op 21 december heeft de fractie van PRO Sliedrecht een aantal technische vragen gesteld. Naar 
aanleiding van de beantwoording (22 december) hierop heeft PRO Sliedrecht de volgende 
Artikel 39-vragen. 
 
Vraag 1: Is het college van mening dat zij met deze houding het maximale heeft gedaan voor de 
drie getroffen gezinnen? 
 
Vraag 2: Is het college bereid om net als het college van de gemeente Dordrecht de confrontatie 
aan te gaan met de belastingdienst met als doel het in beeld krijgen en ondersteunen van deze 
getroffen gezinnen? 
 
Vraag 3: In de beantwoording op de vragen over de GR Sociaal schrijft u “Het uitgangspunt van de 
zeven colleges is dat zij het sociaal domein gezamenlijk vorm willen geven via een zogenaamde 
'klassieke GR'.” Kunt u aangeven waarom die samenwerking in dit dossier ontbreekt? 
 
 
 
 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord(en). 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Maria Stam 
Raadslid PRO Sliedrecht 
 



 
 

 


